

Better Food. Better Health. Better World.



**Our world-class services ensure  
FOOD SAFETY AND QUALITY**





## About us

Established in 1967, headquartered in France, as a leading world-wide provider of food safety, quality and nutrition service, Mérieux NutriSciences is dedicated to advancing global public health and has over 50 years of experience working with leading food and beverage companies throughout the world. Mérieux NutriSciences has over 100 laboratories in 27 countries, in addition 6 R&D centers in the US, Canada, Italy, France, Brazil and China, more than 8,000 employees.

Mérieux NutriSciences China focuses on food safety, quality and nutrition to provide solutions. It operates 7 laboratories in China, including Shanghai, Beijing, Qingdao, Ningbo, Chengdu, Shaanxi weinan and Guangzhou close to 1,000 employees, who are distributed in major cities with the business and audit teams, to deliver highly trusted professional services with a strong reputation in testing, auditing, consulting, research, training and one stop solutions for the entire global food chain to serve the Chinese and Asian markets.

Mérieux NutriSciences China laboratories are certified with ISO17025 and the extensive accreditation now includes:

- China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS)
- Food Testing institute Accreditation Foundation (CMA)
- China Agri-product Testing Laboratory (CATL)
- Certificate of Qualification for Institution of Import & Export Commodity Inspection and Survey(IEQC)

As a leader in global analytical services, Mérieux NutriSciences China complies with the highest standard of quality through the Mérieux NutriSciences Corporate Quality program. A global and uniform approach to innovation, quality and operating procedures will ensure that the organization will deliver the best in first class service and reliable results across the network of laboratories.

## 关于我们

梅里埃营养科学成立于1967年，总部设在法国，致力于引领全球公众健康事业，是全球领先的食品安全、质量和营养服务提供商。与世界领先的食物及饮料企业拥有50多年的全球合作经验，在27个国家拥有超过100家实验室，并在美国、加拿大、意大利、法国、巴西以及中国开设了6家专业研发中心，员工人数超过8,000人。

梅里埃营养科学(中国)，专注于为食品质量安全与营养领域提供解决方案。拥有上海、北京、青岛、宁波、成都、陕西渭南、广州七家实验室，员工人数近1,000人，并有分布于主要城市的业务和审核团队，为中国乃至亚洲市场提供高质量的检测、审核、咨询、培训和研究等多元化服务，为全球食品药品产业链提供一站式解决方案。

梅里埃营养科学(中国)实验室获得了经ISO17025认可的国际及国内认证，包括：

- 中国合格评定国家认可委员会 (CNAS)
- 实验室资质认定计量认证 (CMA)
- 农产品质量安全检测机构 (CATL)
- 进出口商品检验鉴定机构资格证书(IEQC)

作为全球分析服务的领导者，梅里埃营养科学(中国)遵循集团严格的质量保证体系，通过运用全球统一的创新、优质营运体系确保整个实验室网络提供一流的服务和可信的检测结果。



## 测试服务 Testing Service

- 微生物 - Microbiology
- 农药残留 - Pesticide Residue
- 兽药残留 - Vet. Drug Residue
- 常规理化 - Phy. & Chem.
- 元素分析 - Elemental Analysis
- 营养成分及标签 - Nutrition Label
- 食品包装材料 - Food Package
- 食品添加剂 - Food Additive
- 非法添加 - illegal Additive
- 真菌毒素 - Mycotoxin
- 氨基酸类 - Amino Acid
- 抗生素 - Antibiotics
- 过敏原 - Allergen
- 转基因 - GMO
- 动物源性成分鉴定 - Animal-Originated
- 塑化剂 - PAEs
- 溶剂残留 - Solvent Residue
- 培养基验证 - Medium Identification
- 环境测试 - Environment
- 矿物油检测 - MOSH & MOAH

## 审核认证服务 Audit & Certification

## 培训和咨询 Training and Consulting

## 创新和研发服务 Innovation and R&D

- 环境监控 - Environment Monitoring Program
- 菌种鉴定 - Microbial Identification
- 能力验证 - Proficiency Programs
- 临床研究 - Clinical Research
- 感官和消费者研究 - Sensory and Consumer Research
- 微生物挑战性实验 - Microbial Challenge Study
- 保质期和挑战性实验 - Shelf Life and Challenge Studies
- 产品及工艺验证研究 - Process Validation Studies

## 法规服务 Regulatory Service

- 法规资讯 - Regulatory Update  
法规信息更新咨询服务平台, 帮助客户及时了解法规变动
- 限量检索 - Limit Detector  
全品类食安限量快速检索平台, 帮助客户了解食品安全底线
- 食安预警 - Safety HUD  
进出口食安预警信息通报平台, 帮助客户提前做好风险评估

## 蓝皮书 Blue Paper

- 欧洲食品安全趋势、关键风险点以及市场洞察  
European food safety trends, key issues and perspectives

## 数字化解决方案 Digital Solution

- 全程质量控制系统 - QualMap®
- 环境监控系统 - EnviroMap®



# Better Food. Better Health. Better World.

#### 实验室(上海)

上海市闵行区浦江镇召楼路3576号3号楼  
邮编: 201112

#### Lab (Shanghai)

No.3, 3576 Zhaolou Road, Pujiang Town  
Minhang District, Shanghai, 201112, P.R.C.

#### 实验室(北京)

北京市海淀区双清路3号中太大厦32013, 32015室  
邮编: 100085

#### Lab (Beijing)

Room 32013, 32015 Zhongtai Tower, No.3, Shuangqing Road  
Haidian District, Beijing, 100085, P.R.C.

#### 实验室(青岛)

山东省青岛市高新区华贵路819号联东U谷B-6号楼  
邮编: 266114

#### Lab (Qingdao)

Building B-6, No. 819, Huaguan RD, High-Tech Park,  
Qingdao, Shandong Province, 266114, P.R.C.

#### 实验室(宁波)

浙江省宁波市高新区光华路299弄16号C7幢  
邮编: 315040

#### Lab (Ningbo)

C7 Building, No.299 Guanghua Road, High-Tech Park,  
Ningbo, Zhejiang Province, 315040, P.R.C.

#### 实验室(成都)

四川省成都市成龙大道1666号经开科技孵化园B1栋1号楼  
邮编: 610015

#### Lab (Chengdu)

No.1, Building B1, Jingkai Science Incubation, Park, No.1666,  
Chenglong Avenue, Chengdu, Sichuan Province, 610015, P.R.C.

#### 实验室(陕西渭南)

陕西省渭南市经济技术开发区中国酵素城7号楼  
邮编: 714019

#### Lab (Shaanxi Weinan)

No.7 Building of China Enzyme City, Weinan, Economic and Technological  
Development zone, Weinan, Shaanxi Province, 714019, P.R.C.

#### 实验室(广州)

广东省广州市黄埔区源祥路20号3栋3楼  
邮编: 510535

#### Lab (Guangzhou)

3<sup>rd</sup> Floor, No.3 Building, 20 Yuanxiang Road, Huangpu District,  
Guangdong Province, 510535, P.R.C.



Better Food. Better Health. Better World.

梅里埃营养科学(中国)

Mérieux NutriSciences China

Hotline: 400-645-8088

E-mail: sales.china@mxns.cn

www.merieuxnutrisciences.com.cn

